

For 25 years Starlight Children's Foundation Canada has had a simple but heartfelt goal - to improve the lives of seriously ill children and their families.

Starlight's programs are used over 34,000 times a month, providing support, laughter and smiles at a time when it's needed most.



Injecting play into the boredom from hospitalization, in-hospital programs provide children with distractive entertainment, comfort and relief that bring joy and happiness. Out-of-hospital programs encourage children and families to leave their sickness behind and create new memories.

### Some Of Our Starlight Programs Include:





Treasure Chests  
Fun Centers<sup>TM</sup>  
Tablet Program  
Great Escapes  
Day Brighteners  
Starlight Wishes



The success of Starlight's programs are thanks to the continued generosity of our donors and corporate partners like you.

**THANK YOU FOR YOUR SUPPORT!**

[www.starlightcanada.org](http://www.starlightcanada.org)

   @StarlightCanada  
 /CanadaStarlight

Charitable Number: 13129 5693 RR0001

Depuis 25 ans, la Fondation pour l'enfance Starlight Canada n'a qu'un simple, mais combien sincère, objectif – améliorer la vie d'enfants gravement malades et celle de leurs familles.

Les programmes de Starlight sont utilisés plus de 34 000 fois par mois, offrant du soutien, des rires et des sourires à un moment où l'on en a le plus besoin.



En injectant le jeu dans l'ennui lié à l'hospitalisation, les programmes à l'intérieur des hôpitaux fournissent aux enfants un divertissement, un confort et un soulagement et apportent ainsi de la joie et du bonheur. Les programmes à l'extérieur des hôpitaux encouragent les enfants et les familles à laisser la maladie derrière et créent de nouveaux souvenirs.

**Certains de nos programmes Starlight incluent :**

- Coffres aux trésors
- Centres de divertissement
- Programme de tablettes
- Grandes évasions
- Illuminateurs de journée
- Souhaits Starlight




Le succès des programmes de Starlight est dû à la générosité de nos donateurs et de partenaires corporatifs comme vous.

**MERCI DE VOTRE SOUTIEN!**

[www.starlightcanada.org](http://www.starlightcanada.org)

   @StarlightCanada

 /CanadaStarlight